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Xinyi Wang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Wang specializes in venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, and 

general corporate matters.  She has participated in numerous transactions in industries such as 

telecommunications, Internet, information technology, consumer goods, and pharmaceuticals.  Prior 

to joining Han Kun, Ms. Wang served for five years as a transactional in-house counsel to a U.S. 

publicly listed internet company. 

EDUCATION 
Ms. Wang received a Bachelor of Management degree in Financial Management in 2014 with a minor 

in law from Zhejiang University.  In 2020, she obtained an LL.M. degree from Northwestern 

University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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王心怡 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

加入汉坤律师事务所之前，王心怡女士曾在一家美国上市的知名互联网公司作为投资法务工

作五年。 

王女士主要从事风险投资和私募股权投资、兼并收购和公司一般性事务等方面的法律工作。

代表客户参与的交易涉及互联网、电信、信息技术、消费品、医疗和制药等行业。 

教育背景 

王心怡女士于 2014 年获浙江大学管理学院管理学学士学位（财务管理专业），并完成法学辅

修。后赴美国就读于西北大学法学院，并于 2020 年获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


